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Protokols Nr. 2/24 

2024.gada 10.jūlijā 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltene; 

attālināti ZOOM platformā 

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Piedalās: Iedzīvotāju padomes (turpmāk – Padome) locekļi: Dzintra Cīrule, Kristaps Kalniņš, Velga Mālkalne, 

Jānis Mālkalns, Mārīte Miezīte, Sarmis Zauska. 

Darba kārtībā: 

1. Smiltenes novada attīstības jautājumu kontaktpersonu ielūgums tikties ar iedzīvotāju padomi. 

 

2. Komunikācija ar iedzīvotājiem. 

 

3. Baltijas Pērles – Smiltene. 

 

4. Uzaicinājums piedalīties puķu stādīšanā 17.07.2024.  

 

5. Smiltenes pilsētas svētki un iedzīvotāju padomes iesaiste. 

 

6. Iedzīvotāju padomes plānotās darbības. 

 

7. Citi jautājumi.  

 

Sēdes gaita: 

1. Tikšanos ar Smiltenes novada pašvaldības Attīstības un plānošanas nodaļas darbiniekiem plānot 21.augustā 

sēdes laikā. Informēt iedzīvotājus par to; interesentiem pieteikties noteiktā termiņā. Tiek izskatīts jautājums uz 

šo tikšanos aicināt arī Smiltenei piegulošo pagastu Iedzīvotāju padomju pārstāvjus. 

2. Komunikācijā ar iedzīvotājiem – Facebook kontā ievietot pašu gatavotu saturu, nepārpublicējot pašvaldības 

informāciju. Visi piekrīt, ka Padome nav iedzīvotāju sūdzību pieņemšanas iestāde, bet darbojas kā tilts, 

mediators, starpnieks starp pašvaldību un iedzīvotājiem. 

Tiek pārrunāta iespēja, ka uz iedzīvotāju jautājumiem, priekšlikumiem apkopotā veidā informācija tiek nosūtīta 

uz pasts@smiltenesnovads.lv, lai tālāk atbildīgie darbinieki sagatavotu atbildes vai sadarbībā ar Padomi 

organizētu tikšanos par aktuālajām tēmām. 

Sarunas gaitā tiek secināts, ka Smiltenē esošais Pensionāru klubs savā darbībā neaptver visus Smiltenes 

seniorus, kas nozīmē, ka informācija līdz viņiem nenonāk. Sarmis Zauska ierosina organizēt 1 – 2 reizes gadā 

deputātu, Domes vadības tikšanos ar iedzīvotājiem. 

Velga Mālkalne ierosina jau pilsētas svētku nedēļā runāt ar smilteniešiem gan puķu stādīšanas akcijā, gan 

Viedrades kvartālā plānotajās aktivitātēs 20.jūlijā. 
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3. Kristaps Kalniņš īsumā pastāsta par Baltijas pērles projektu, kas ir atbalstāma iniciatīva, Velga Mālkalne 

papildina par sadarbības iespēju un interesi no Smiltenes Kultūras centra puses. 

4. Puķu dobes stādīšanas akcija pilsētas svētku ietvaros 17.jūlijā no 17.30 – 20.00 pie “Piena steķa” Tepera 

ezera promenādē. Nolemts, ka Kristaps Kalniņš painteresēsies par augu pieejamību LVM Silvas kokaudzētavā 

un informēs pārējos WhatsApp grupā. 

5. Padomes līdzdalība pilsētas svētkos Viedrades kvartālā 20.jūlijā. Tiek sarunāts, ka Padomes locekļi savus 

jautājumus smilteniešiem iesūtīs līdz piektdienas, 12.jūlija pusdienas laikam, lai tos varētu apkopot un balsot 

par jautājumiem, kurus 20. jūlijā uzdos. 

Sarmis Zauska nodrošinās telti, galdu un krēslus, Velga Mālkalne baltās tāfeles. 

Tiek nolemts, ka Padomes aktivitātes varētu notikt no plkst.11.00 – 12.00, paralēli plānotajām aktivitātēm. 

Velga Mālkalne sazināsies ar Kultūras centra vadītāju, lai precizētu un saskaņotu laiku un vietu pasākumā, tad 

informēs Mārīti Miezīti, lai var sagatavot un nopublicēt informāciju iedzīvotājiem. 

6. Padomes plānotās darbības: 

- komunikācija, tās mērķtiecība; 

- pašvaldības savešana kopā ar dažādām iedzīvotāju grupām; 

- kāda ir Padomes ietekme? Kādā veidā Padome sniedz savus priekšlikumus dažādu jautājumu risināšanai? 

7. Citi jautājumi. 

Jānis Mālkalns atgādina, ka iepriekš iesūtījām savas stiprās puses un kompetences, kā arī, ka padomei savā 

darbībā jāievēro tai deleģētie virzieni. 

Sarmis Zauska uzsver, ka, ievērojot katra kompetences, var padziļināti strādāt ar jomām, tēmām un 

jautājumiem, kas saistoši iedzīvotājiem. 

Mārīte Miezīte ierosina, ka svētkos varētu arī jautāt par tradīcijām, kas varētu veidoties Smiltenē no jauna. 

 

Sēde tiek slēgta plkst.19.30 

Sēdi vadīja: 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 

 

 

 

 


